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OBČINA MIRNA 
Glavna cesta 28 
8233 Mirna 
T  07 30 47 153 
obcina@mirna.si 
http//www.mirna.si 
 

Številka: 032-1/2018 
Datum:  3. 4. 2020 
 
 
Z  A P I S N I K 
1. izredne VIDEOKONFERENČNE seje občinskega sveta Občine Mirna, ki je bila v četrtek, 2. 4. 2020 ob 18.00 
uri. 
 
Prisotne članice in člani občinskega sveta Občine Mirna: Irena Dim, Anton Kašič, Matjaž Ožek, Anton Mirt, Milan Škufca, 
Zoran Remic, Aleš Starič, Blanka Pust, Tomaž Zorc; 
 
Odsotni:- 
 
Ostali prisotni: 
Dušan Skerbiš, župan Občine Mirna 
Tanja Šinkovec, Lidija Uhan, Davorin Fink- OU Občine Mirna 
 
Sejo je vodil župan Dušan Skerbiš, ki je najprej ugotovil, da je prisotnih 9 članov in članic občinskega sveta in da je 
občinski svet sklepčen. Župan je najprej podal na glasovanje Dnevni red, ki je bil poslan z vabilom:  
 
DNEVNI RED 
 

1. Predlog Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin Dolenjske – 1. obravnava 
2. Predlog Sklepa o prerazporeditvi proračunskih sredstev 
3. Predlog Sklepa o izvedbi sej občinskega sveta Občine Mirna v času trajanja epidemije COVID-19 
4. Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 

 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 1. točki: 
Predlog Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin Dolenjske – 1. obravnava 

Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila direktorica Občinske uprave Tanja Šinkovec. 
 
Pristojni odbori niso zasedali 
 
RAZPRAVA: 
Blanka Pust je poudarila, da je župan Občine Trebnje Alojz Kastelic od nekdaj nasprotoval sedežu službe za redarstvo 
in inšpektorata v Mokronogu. S tem, da se je Občina Trebnje odcepila od skupne občinske uprave občin Trebnje, Mirna, 
Mokronog-Trebelno in Šentrupert, je Občina Trebnje pridobila izpostavo redarske službe v Trebnjem. 
Župan je povedal, da je župan Kastelic že lansko leto predlagal, da se sedež izpostave SOU zaradi stroškov preseli na 
lokacijo v Trebnje. Temu sta nasprotovala župana občin Šentrupert in Mokronog-Trebelno. 
Milan Škufca je poudaril, da so sedanji prostori sedeža izpostave primernejši. 
Blanka Pust je izrazila dvom v to, da je delo inšpektorata porazdeljeno po vseh območjih enako. 
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Nadalje razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 
1. Občinski svet Občine Mirna obravnava predlog Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin       

Dolenjske  v predloženi vsebini po skrajšanem postopku. 
2. Občinski svet Občine Mirna sprejme Odlok o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin Dolenj-

ske  v predloženi vsebini. 

GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 2. točki: 
Predlog Sklepa o prerazporeditvi proračunskih sredstev 

Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila direktorica Občinske uprave Tanja Šinkovec. 
 
Pristojni odbori niso zasedali. 
 
RAZPRAVA: 
Blanka Pust je vprašala, ali to pomeni, da se denar, prvotno predviden za izgradnjo vodovoda Sajenice, prerazporedi 
na projekt za popravilo cest.  
Župan je pojasnil, da se dela na vodovodu Sajenice nadaljujejo. Ker ni analize kakovosti vode, prijava na 23. člen ni 
mogoča, zato smo se odločili za prijavo na razpis za sanacijo infrastrukture. 
Direktorica Tanja Šinkovec je pojasnila, da je bil sprejet proračun za leto 2020 in da bo občina delovala skladno z njim. 
Prerazporeditev poteka med dvema projektoma in sicer med investicijskim vzdrževanjem lokalnih cest ter med izgradnjo 
vodovoda Sajenice. Izgradnja vodohrana in s tem nakup zemlje se počaka, dokler ni znana kakovost vode. Analiza 
poteka v tem času, sredstva, ki jih za investicije ponuja država, so na voljo istočasno in edina možnost je, da se sredstva 
izkoristijo sedaj z razlogom, da se čimprej objavi razpis za izbiro izvajalca, ki bo izvajal investicijsko vzdrževanje na 
cestah. Razpis je pripravljen, čaka se na zagotovitev sredstev. Predvidevajo pa se tudi bolj ugodne cene v tem času. 
Blanko Pust je zanimalo katere ceste se bo obnavljalo. 
Župan je pojasnil, da so člani OS DIIP že sprejeli na eni izmed prejšnjih sej OS. 
Direktorica je pojasnila, da je bil sprejet proračun. Ko se je le-ta sprejemal, je bilo predvideno, da bodo sredstva iz 23. 
člena realizirana za vodohran Sajenice. V vmesnem času je bila sprejeta odločitev, da se počaka z nakupom zemljišč, 
dokler ni znana analiza kakovosti vode. Rok za prijavo na razpis je bil 28.2.2020. Zato se je Občina zaradi smiselnosti 
odločila, da se prijavi na koriščenje sredstev iz 23. člena za obnovo infrastrukture. Sredstva za izgradnjo vodohrana še 
vedno ostajajo. 
Antona Kašiča je zanimalo ali to pomeni, da se prerazporejena sredstva dodajo v celoti na urejanje infrastrukture ali 
samo razlika sredstev. 
Župan je pojasnil, da se doda razlika sredstev. 
Antona Kašiča je zanimalo na kakšni osnovi se bodo porazdelila sredstva za sanacijo infrastrukture. 
Župan je pojasnil, da na osnovi ogledov cest, ki so jih člani OS izvedli v mesecu februarju. Na tej osnovi je bil sprejet 
tudi DIIP s strani župana v skladu s pooblastilom. DIIP bo posredovan vsem članom OS. Na vsako območje naj bi 
naneslo cca. 20.000,00 EUR. 
Anton Kašič je vprašal, če je asfaltiranje cest predvideno v letošnjem letu. 
Župan je povedal, da morajo ceste biti asfaltirane letos, kar je tudi pogoj za pridobitev sredstev iz 23. člena. 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme sklep o prerazporeditvi sredstev proračuna Občine Mirna za leto 2020 v 
predloženi vsebini. 
 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
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K 3. točki: 
Predlog Sklepa o izvedbi sej občinskega sveta Občine Mirna v času trajanja epidemije COVID-19 

Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila direktorica Občinske uprave Tanja Šinkovec. 
 
Pristojni odbori niso zasedali. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
V času trajanja epidemije COVID-19 se seje občinskega sveta sklicujejo kot izredne seje in se izvedejo na 

daljavo na način videokonference. 

Odbori in komisije v tem času ne zasedajo. 

 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 4. točki 
Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 
Člani občinskega sveta Občine Mirna so na 1. izredni seji, dne 02.04.2020 pod 4. točko dnevnega reda »Vprašanja in 
pobude članic in članov občinskega sveta«  
 

1. Zastavili naslednja ustna vprašanja: 
Zoran Remic je povedal, da kljub 1 primeru okužbe s COVID-19 apelira na samozaščito vedenje, kajti številka ni 

relevantna. V primeru, da je okužen en družinski član, se ostale ne testira kljub očitnim simptomom COVID-19. Testira 
se samo kontaktne osebe. Pomembno je, da se ostane v samoizolaciji.  

 
Blanko Pust je zanimalo ali za Občino predstavlja zaprtje vrtcev višji strošek. 
Župan je povedal, da bo potrebno v rebalansu proračuna poskrbeti tudi za ta sredstva, ki so se močno povišala. 
 
Blanko Pust je zanimalo, ali je kredit v vrednosti 549.000,00 EUR, ki ga je pridobila Občina, namenjen nakupu 

zemljišča za vrtec. 
Župan je povedal, da se Občina letos lahko še zakreditira za nakup zemljišča. Ostala sredstva pa se bodo 

porabljala fazno za urejanje vrtca in sicer prvotno za štiri oddelke. Poudaril je še, da bo projekt pripravljen za možnost 
kandidiranja črpanja sredstev iz EKO sklada. Projektant bo že v osnovi naredil projekt s predvidevanjem izdelave vrtca 
po fazah. 

Blanko Pust je zanimalo, če to pomeni, da bo vrtec deloval na dveh lokacijah. 
Župan ji je pojasnil, da na začetku zagotovo. V nadaljevanju je povedal, da Občina ni zmožna pridobiti 1.500.000,00 

EUR kredita v celoti. V primeru, da MF odobri celoten znesek kredita, pa ga bo Občina izkoristila. Dodal je še, da mora 
biti Občina pripravljena na vselitev novih stanovalcev v 46 novih stanovanj. 

Aleša Stariča je zanimalo, če še vedno velja, da se od podjetja Bartog d.o.o. kupi zemljišče skupaj z gradbenim 
dovoljenjem. 

Župan mu je pojasnil, da vse ostaja nespremenjeno. Dokumentacija se bo urejala ob sklenitvi pogodbe in pred 
plačilom. Občina bo plačala račun po ureditvi dokumentacije z namenom, da se bo projekt glasil na Občino Mirna.  

 
Aleša Stariča je zanimalo, kolikšen je letošnji vpis otrok v vrtec Mirna. 
Župan mu je povedal, da se tega še ne ve, ker je rok za vpis otrok v vrtec podaljšan. 
 
Blanko Pust je zanimalo, kaj se dogaja z obvoznico. 
Župan ji je povedal, da se aktivnosti nadaljujejo. Govoril je z g. Paplerjem z DRSI, ki mu je zagotovil, da se bodo v 

začetku leta 2022 pričela dela. Dokumentacija za izdelavo obvoznice je v recenziji, država je tudi odkupila pripadajoča 
zemljišča. Povedal je še, da v projektu močno sodeluje tudi sevniški župan. 
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2. Podali naslednje pobude: 
Anton Mirt je predlagal, da bi večkrat potekale seje na način videokonference. 
Župan se je s predlogom strinjal, potrebno pa se bo pogovoriti o plačilu sejnin. 

 
3. Župan je predstavil naslednje projekte in poročal o aktualnih temah: 

COVID-19 
- Župan je povedal, da CZ (civilna zaščita) dnevno sestankuje in pošilja zapisnike sej štaba CZ članom OS 
- Z virusom COVID-19 je v Občini Mirna potrjen 1 primer 
- Dnevno se sliši z dr. Šaldo 
- NIJZ dnevno pošilja informacije 
- V Občini Mirna je stanje v redu, kršitev ni beležiti, izvaja se nadzor s strani članov štaba CZ 
- Občinska uprava je naročila nekaj pralnih mask, v projektu starejši za starejše bodo upokojenci sami zašili 475 

mask in ji delili ranljivejšim starostnikom; podjetje M-Tom bo zagotovilo blago za 2000 pralnih mask, župan 
apelira na prostovoljce, ki bi jih zašili, da bi jih CZ podelila v vsako gospodinjstvo 

- Na enih od prihodnjih sej se bo sprejemal sklep o porabi proračunske rezerve za nakup zaščitnih sredstev. 
 

VRTEC 
- ZRMK je poslal analizo, ki je bil posredovan tudi članom OS. Aktivnosti tečejo naprej. V prihodnjem letu je 

predviden večji vpis otrok. 
- Kredit za dobo 20 let je odobren po dokaj ugodni obrestni meri (0,9%) 
- ZRMK bo izvedel tudi recenzijo projektne dokumentacije. 

 
4. Pisnih vprašanj ni bilo. 

 

 
 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 19:00. 
 
 
zapisala:                ŽUPAN 
Lidija Uhan             Dušan Skerbiš  


